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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2014/15:346 Värnande och utveckling av upphovsrätten

Sverige har en växande musikbransch med många internationellt erkända 
artister. Enligt Musiksverige ökade omsättningen i den svenska 
musikbranschen 2013 med ungefär 10 procent jämfört med året innan, och 
intäkterna uppgick till 7,6 miljarder kronor. Av dessa stod de upphovsrättsliga 
intäkterna för 27 procent, eller 2,1 miljarder kronor. Tillväxttakten är hög, 
vilket skapar goda förutsättningar för musiker att leva på sitt skapande. Men 
piratkopiering och illegal fildelning av upphovsrättsskyddat material är ett 
problem. Hur mycket pengar som går förlorade varje år är svårt att uppskatta. 
Resultatet blir att musikbranschen går miste om betydande belopp, vilket i 
slutändan gör det svårt för musiker att livnära sig på sitt yrke. 

I grund och botten handlar det om att den som skapar musik äger rätten till den, 
vilket innebär att han eller hon ska få ersättning om någon laddar ned den från 
internet. Alla kreatörer måste få betalt för sitt arbete, och musiker är inget 
undantag. 

Min fråga till justitie- och migrationsministern är:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att värna och utveckla 
upphovsrätten?

………………………………………

Jörgen Warborn (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-26
Besvaras senast
2015-04-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


